

Date: April 26, 2021

To: Sheng yongpan

Letter of Appointment (聘书)

Dear Sheng,

It is our pleasure to announce your appointment as our Reviewer of Hans Journal of Data Mining (HJDM). By accepting the appointment, the appointment will be initially for one year and to commence on April 26, 2021. Your term may be renewed for up to two additional years if both sides agree.

我们非常荣幸的通知您成为《数据挖掘》的审稿人。如果您同意该聘书所述内容，本协议将在2021年4月26日开始生效，有效期为一年。如果双方同意，您的聘用期将延长两年。

As an editorial Reviewer, you will be expected to:

- Recommend high quality papers for publication in the journal
- Call for papers from your acquaintances
- Review submitted manuscripts or provide referees
- Support to the quality control of the journal, check every issue before its release

作为特约审稿人，您将履行以下职责：

- 为期刊出版推荐高质量的论文
- 向您相识的人邀稿
- 审评递交的稿件或者推荐审稿人
- 为保证期刊质量，在期刊正式发布前，对其内容予以审核

If you accept the appointment subject to the above terms, please sign one copy of this letter and return scanned version to us via hjdm@hanspub.org not later than April 26, 2021.

如果您同意该聘书中的上述条款，请于 **2021年5月1号前**，将您签署的该聘书副本扫描后发送至我们的邮箱 hjdm@hanspub.org。

HJDM Editorial Board

E-mail: hjdm@hanspub.org

Hans Publishers (www.hanspub.org)



I hereby agree to the terms of my employment set forth above.

Your signature:

Date: